



Vagyl Powder

150225029013

Composition:

Each sachet contains:

Sodium chloride	0.8	g.
Sodium bicarbonate	7.7	g.
Borax	1.375	g.
Menthol	0.125	g.

Properties:

Vagyl Powder is an effective preparation used to prepare an aqueous irrigating alkaline solution for vaginal use. The components of Vagyl Powder have the advantage of being antimicrobial, antipruritic, lubricant and mild astringent.

Indications:

- 1- Symptomatic relief of minor irritation and itching associated with vaginitis.
- 2- Leucorrhoea.
- 3- Routine cleansing of the vagina at the end of menstruation, after the use of contraceptive creams or jellies or to rinse out the residue of prescribed vaginal medication (Feminine hygiene).

Dosage and Administration:

Dissolve the content of one packet in one liter of warm water and mix thoroughly. The solution prepared is used as vaginal douche once or twice daily or as directed by the physician.

Precautions:

Do not douche during pregnancy unless directed by a physician. If irritation occurs, discontinue use.

Presentation: Box contains 10 packets of 10 g. each.

Keep out of reach of children

Product of: Medical Union Pharmaceuticals,
Abu-Sultan, Ismailia, Egypt.

Issue Date: 15/9/1990, Rerevision Date: 3/3/2010



فاجيل بودرة

150225029013

بيان التركيب:

يحتوي كل كيس على:

٠,٨	جم	كلوريد الصوديوم
٧,٧	جم	بيكربونات الصوديوم
١,٣٧٥	جم	بوراكس
٠,١٢٥	جم	مينثول

الخواص:

مسحوق فاجيل مستحضر فعال لتحضير غسول مائي قلوي للاستعمال المهبلي. ويمتاز مسحوق فاجيل بتأثيره القابض الملطف وله أيضا فاعلية مضادة للبكتيريا.

دواعي الاستعمال:

- ١- لتخفيف الأعراض المصاحبة للالتهاب المهبلي كالحرقان والحكة المهبلية.
- ٢- زيادة إفرازات المهبل.
- ٣- لتنظيف وغسل المهبل في نهاية الحيض وشلطف ما قد يتبقى به في حالة استعمال الكريمات المانعة للحمل أو مستحضرات علاجية أخرى حفاظا على نظافة المهبل.

الجرعة وطريقة الاستعمال:

تذاب محتويات كيس من المسحوق في لتر ماء دافئ ويمزج جيدا حتى الذوبان ثم يوضع في حقنة خاصة أو (دوش مهبلي) ويستعمل مرة أو مرتين يوميا أو حسب تعليمات الطبيب.

الاحتياطات:

لا ينصح باستعمال مسحوق فاجيل أثناء فترة الحمل إلا بعد استشارة وتحت إشراف الطبيب المعالج. يوقف العلاج في حالة حدوث تهيج مهبلي.

العبوة: عبوة بها ١٠ أكياس بكل كيس ١٠ جرام.

يحفظ بعيداً عن متناول الأطفال

إنتاج:

شركة المهن الطبية للأدوية

أبو سلطان، الأسماعلية، مصر

تاريخ الإصدار: ١٥ / ٩ / ١٩٩٠، إعادة مراجعة: ٣ / ٣ / ٢٠١٠

